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VALORACIÓ PLE MUNICIPAL 30/01/20 

EL GOVERN REBUTJA CONGELAR L’IBI PER A 2020 TAL I COM PROPOSAVA ESQUERRA I TOTS ELS GRUPS DE 

L'OPOSICIÓ. 

Dijous 30 de Gener s’ha celebrat el primer Ple Ordinari de 2020. El nostre Grup Municipal en fa les següents 

valoracions. 

 ERC va presentar una proposta al Ple per no aplicar la pujada de l’IBI del 3,92% que es va aprovar 

el Ple d’octubre on es van debatre les ordenances. En aquell moment ni a la Comissió 

Informativa ni al Ple, l’equip de Govern va explicar que proposava la pujada després d’haver 

sol·licitat a l’Estat la revisió dels valors cadastrals de les finques de la ciutat que pujarà un 3%. 

 

No discutim de la necessitat de re valoritzar el cadastre, no ho fem tampoc de la necessitat 

d’apujar l’IBI. Som conscients que per donar servei l’Ajuntament necessita els ingressos 

provinents d’aquesta taxa, però seguim creient que no és necessari fer-ho tot en un any, com 

han fet la majoria d'ajuntaments dels nostres voltants. I el més important, seguim pensant que 

el govern no ha actuat amb transparència i no ha explicat perquè va ocultar aquesta informació 

als ciutadans.  

 

En aquest cas el Govern es va quedar sol ja que tots els grups de l’oposició van votar a favor de 

la proposta d’Esquerra, però els 13 regidors de TXSF i PSC ho van impedir. 

 

 Les dues mocions que feien referència al rebuig de les sentències de la JEC presentades una 

conjuntament per ERC, TXSF, JXC i MÉS i l’altre per GdC es van aprovar. La primera amb el vot en 

contra del PSC, l’abstenció d’un regidor de TXSF i el vot a favor de la resta de regidors i regidores. 

La segona amb el vot en contra de PSC, dues abstencions de regidors de TXSF i el vot afirmatiu 

de la resta. A la moció a banda del rebuig a la sentència de la JEC en el punt sisè diu “Mantenir el 

compromís com a electes locals a seguir defensant el dreta a l’autodeterminació de Catalunya, el 

dret a què siguem els catalans els qui decidim el nostre futur per mitjans polítics, pacífics i 

democràtics”. En el cas dels electes locals d’Esquerra volem treballar pel futur dels ganxons i 

ganxones en primer terme, però tenim clar que també el compromís amb el futur de Catalunya 

des del municipalisme ha de ser un eix de les nostres actuacions. 

 

 La resta de punts corresponien a decrets d’alcaldia i punts d’urgència, com l’increment del 2% 

dels sous dels treballadors municipals, en els que ERC vam votar afirmativament. 
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